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Abstract (en)
The temperature sensor (11) has an expansion element in the form of a pipe (13), which contains another expansion element. Both the expansion
elements have different thermal expansions. A switching spring base is displaced with a direction component in the longitudinal direction of the
rod for adjusting the switching point of a switching spring (20). The position of the switching spring base is locked or fixed by locking unit. An
independent claim is also included for a method for adjusting a temperature sensor.

Abstract (de)
Ein Temperaturfühler (11) für einen Strahlungsheizkörper weist ein mit seinem Gehäuse verbundenes erstes rohrartiges Ausdehnungselement
(13) auf, das ein zweites stabartiges Ausdehnungselement (14) enthält, wobei die beiden Ausdehnungselemente unterschiedliche
Wärmeausdehnungskoeffizienten aufweisen. Der Temperaturfühler weist zwei Schaltfedern (20,28) auf für unterschiedliche Schaltpunkte. Zur
Justierung einer zweiten Schaltfeder (28), die an einer zweiten Schaltfederbasis (31) befestigt ist, ist die zweite Schaltfederbasis verlagerbar in
Längsrichtung des Stabes und dann durch Arretiermittel (33) dauerhaft festgelegt.
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